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Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk förening för allmänmedicin  
videomöte via Zoom 2023-06-12 kl 20-21.20 

Närvarande 
Magnus Isacson (MI), ordförande 
Emil Péclard (EP), vice ordförande 
Anders Lundqvist (AL), facklig sekreterare 
Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekreterare 
Panteha Hatefi (PH), kassör 
Linda Sandberg (LS), ledamot 
Andreas Thörneby (AT), ledamot 
Åke Åkesson (ÅÅ), ledamot 
 

§125     Mötet öppnades. 
 
§126  Föregående at göra lista checkas av och vissa punkter kvarstår på nya listan, se denna. 

 
§127     Dagordningen fastställdes med �llägg fråga (i mån av �d) se § 141. 
 
§128     Ekonomi 

a) Uppföljning kongress - PH berätar at fakturagenomgång for�arande pågår men snart 
klart.  
 
b) SFAM har et avtal med NEX resebyrå. Bokningar av resa och logi som görs av varje individ, 
blir mindre kostsamt för föreningen, pga at flera små detaljkostnader �llkommer när NEX 
anlitas. 24-�mmars service innebär �ll exempel 500 kr i avgi�. Kompetensvärderingsrådet har 
i sina instruk�oner �ll värderare angivit möjligheten at boka via NEX. Nackdelen med at 
boka själv är at behöva ligga ute med pengarna, men kostnaden för föreningen minskar. 
Avtalet kommer at fortsäta gälla, men informa�onen om möjligheten at använda NEX bör 
nog tonas ned.  
 
c) PH har fram �ll 230531 erhållit 2000 kr per månad i arvode i uppdraget som kassör. För 
perioden 230601 - 240531 bör deta arvode höjas så at den nya ersätningen procentuellt 
set motsvarar den nya högre månadsschablonen som det �digare har beslutats om. 
Styrelsen beslutar at PH ska fortsäta arvoderas enligt deta. 
 

§129    Forskning  
AS informerar om forskars�pendiet för deltagande i vetenskapliga kongresser 2024. 10 000 kr 
för na�onella och 20 000 kr för interna�onella.  
 

§130    Remisser  
Inga inkomna i diariet, men MI berätar om en narko�kautredning där han behöver inkomma 
med synpunkter. 
 

§131    Ledarskapskurs med allmänmedicinskt fokus i SFAMs regi 
Diskussionspunkt - MI informerar om bakgrunden. Det allmänmedicinska ledarskapet 
synliggörs inte i regionernas specialitetsövergripande ledarskapsutbildningar, och har heller 
ingen framskjuten plats i kurser om allmänmedicinskt arbetssät. SFAM har ingen långvarig 
tradi�on av at vara kursgivare, men kanske är deta et område där SFAM kan fylla  
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tomrummet? Ev i samråd med DLF? Breddupplägg eller för de specialintresserade? SFAM H 
planerar en utbildning i överdiagnos�k nämns som et annat exempel på kursförslag. Fortsat 
diskussion om ledarskapsfrågan och SFAMs roll som kursgivare på höstens internat. 
 

§132     EYFMD nominering delegat Shadi Gorbani 
              Formellt beslut tas av styrelsen. 
 
§133    Ny ordförande i Fortbildningsrådet 

E�erträdare som ordförande i Fortbildningsrådet – Nikos Georgiannos. AL kvarstår som 
kontaktperson för Nätverket för fortbildningssamordnare samt Kollegial Dialog Online i 
väntan på at rådet utser annan ansvarig. AL meddelar Nikos och ber honom fylla i en 
jävsdeklara�on. 
 

§134    Anna Flod ordförande i Rådet för torsdagsmötena 
             Formellt beslut tas av styrelsen. 
 
§135    Skriva ledare AM 3  

PH anmäler intresse och får uppdraget. 
 
§136    Mötesplanering  

Digitala möten måndagar 20.00-21.15 ung.  
14/8 28/8 11/9 9/10 23/10 13/11  27/11 

Internat Sigtunas��elsen 27–29/9. 
Halvdagsmöte 14/12, Zoom 08-12. 
Ställningstagande �ll bokning av heldagsmöte i januari görs 14/8.  
 

§137     Förstatligande av sjukvården (utredning) - kontakt 
MI berätar at han planerar at ha fortlöpande kontakt med Jean Luc af Geijerstam (chef 
Vårdanalys) som ska leda utredningen. 
 

§138     Brev från redak�onen för Torsdagsmöten 
Önskar 10% arvode för chefredaktör.  Diskussionspunkt. Tidigare i huvudsak 
projek�inansiering som skapat förutsätningar för bra struktur och arbetssät. Oklart hur stor 
arbetsinsats räknar i �mmar per möte som det handlar om? Var går gränsen mellan ideellt 
arbete och sådana insatser som bör kunna arvoderas? Planeringsmöte bör kunna finansieras 
via rådsanslaget. Redigering och e�erarbete verkar mera �dskrävande. PH föreslår 
kostnadsersätning per möte. AL i samråd med MI kommunicerar med redak�onen och ser 
vart det hela kan landa.  
 

§139    Rapport från externa möten  
EP rapporterar från WONCA Europe i Bryssel.  

 
§140     Månadens nyhetsbrev  

AL i samråd med MI försöker sammanställa et sådant i slutet av juni. 
 
§141      Övriga frågor  

Et brev �ll MI och ÅÅ (� �ll AL) från Ulf Måwe inkom 9/6 ang tänkargruppen och behov av 
rekrytering av kompetensvärderare. Det hanns inte med någon diskussion och fanns inte 
heller med som material inför mötet. MI handlägger ärendet vidare. 
 

§142    Nästa möte  
Måndag 14/8 kl 20-21.15. 
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§143    Mötet avslutades 
 Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Anders Lundqvist   Magnus Isacson 
Facklig sekreterare   Ordförande 


